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$ 1.

Ordförande Magnus Månson hälsade deltagarna välkomna och förklarade
mötet öppnat. Den föreslagna dagordningen godkändes.

$2.

Protokoll från styrelsemöte 95-02-01 godkändes.

$3'

Styrelsen har fått information om att viss omstuvning av kabel-TV kanaler
skett.

$4.

- Bokslut -94: Bokslutet fastlades.
Värmekostnaden var mycket låg jiimfört med budget under -94.

- Budget -95: Erik Wredling presenterade budgetrörslaget, som for -95
omsluter I 199 280 kr Budgeten fastlades.

- Debiteringslängd -95: Förslaget diskuterades och fastlades. Kvartalsavgifter
för resten av -95 blir 2000 kr respektive 1960 kr.

$5.

Praktiska detaljer inför foreningsstämman diskuterades.

Inga motioner har kommit in till styrelsen.

Styrelsen har för avsikt att till årsstämman lägga en proposition angående

debitering av förseningsavgift vid för sen betalning av samftillighetsavgiften.
Den föreslagna skrivningen kommer att medge att utebliven betalning kan
lämnas till indrivning.

$6'

Västerås Energi och Vatten har konstaterat att vi har ett serviceavtal med dem
angående viirmeanläggningen (debitering har dock aldrig skett). E&V vill säga
upp avtalet, och erbjuder istäilet ett nytt. Styrelsen har bett om information hur
ett sådant avtal skulle kunna se ut. Vi avvaktar svar och tar sedan beslut
beroende på kostnad och innehålli avtalsförslaget.
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$7.

Begäranombesiktningunderhusdärsvaruteblevtidigaresändesutibörjanav
året (ett 10_tal hus). Slsta dag för svar var 31 mars. De flesta svarade.

Ett par smärre åtgärder, .u.nikont oll av de hus där svar fonfarande uteblivit'

kommer att utföras au oen rörfirma vi aniitar för detta (Rörinstallatör AB)'

Styrelsenharföravsiktattgenomföradessabesiktningarmedvissregel-
bundenhet.

$8.

- Bilar på gatorna, biltvätt, etc' ,, -,- ^-j--^ a*
Efter påpekuno" iån en medlem vill styrelsen erinra om föregående årsmöte'

därproblemetdiskuterades.Förg"*"n'u*trivseluppmanasmedlemmarna:
-- att i möjligaste mån undvika bilkOrning på "gårdsgatorna"'

-- att inte iuattu bilarna på "gårdsgatorna"n

-- att inte pu.t"ru fa "gåid'!utotn?" - kör ut snarast möjligt'

Observera också-ait Oi Ufolit tillåtet att släppa ut icke nedbrytbara kemika-

iier (tex avfettnin gsmedel) i avlopps systemet !

- Värmefördelning
orienterandematningarangåendefördelningavvärmeisystemethargj.orts.
Styrelsen beslutade a"tt. via Radiator AB mätä mera ordnat till vintern (för

varmtutenu),varvidev.justeringaruföresinnangarantitidenpåombygg.
naden i värmecentralen utgår'

- Vattenförbrukning
Vårsamfällighettiggerc..al}vohögreännormalförbrukningiliknande
områden. nor atir.rin'nu utesluta läciage har nattliga mätningar utflorts' Dessa

ui*t ou vattendistributionssystemet är intakt'

- Takflä.ktmotorer
De motorer som inköpts av kassören och vidareförsäljts till medlemmar är

slut hos r"u"runioån-,? när som på några stycken. styrelsen beslutade att

även köPa dessa'

I detta sammahang kan nämnas att det iir möjligt att renovera dessa motorer'

Kontakta någon i styrelsen för information'

$e.

Nästa möte blir i
Mötet avslutades

samband med årsmötet'

av ordföranden Magnus Månson'

Besiktning under
husen

Ovrigt

Nåsta möte
Avslutning

Justeras:

V" sekr. Mats Pettersson


